
  

  

  

  

Beste leden, 

Hierbij ontvangt u weer een nieuwe digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-

Hoevelaken. Daarmee willen wij u op de hoogte houden van wat er in de 

afdeling speelt en informeren over de politieke standpunten van onze 

raadsfractie. 

Na het zomerreces zijn in september de raadsfractie en het afdelingsbestuur 

weer aan de slag gegaan. Helaas moesten wij tijdens het reces vernemen dat 

ons raadscommissielid Niek van der Snoek tijdens zijn vakantie was overleden. 

Wij hebben u daar eerder over bericht. Tijdens onze Ledenvergadering heeft 

onze fractievoorzitter een In Memoriam uitgesproken en tijdens de 

Raadsvergadering is Niek in aanwezigheid van zijn vrouw en kinderen herdacht. 

Wij wensen zijn familie en andere nabestaanden ook vanaf deze plek nogmaals 

veel sterkte toe bij het dragen van dit grote verlies. 

Net voor de zomervakantie viel het kabinet en dat betekent dat er op 22 

november weer Tweede Kamerverkiezingen zijn. Op onze ledenvergadering 

van 11 september hebben wij gesproken en gestemd over 



 

conceptverkiezingsprogramma en de kandidatenlijst. Op 23 september is op het 

landelijke verkiezingscongres in Den Bosch het definitieve 

verkiezingsprogramma vastgesteld en de kandidatenlijst bekrachtigd. Met Henri 

Bontenbal hebben wij een lijsttrekker die het echte CDA-geluid weer laat horen, 

hetgeen wij de afgelopen jaren hebben gemist. Hij en de andere kandidaten 

verdienen onze steun en daarom roep ik u op hem en daarmee het CDA te 

blijven steunen en uw omgeving ook daartoe op te roepen. Wij hebben die 

steun heel hard nodig. Voor meer informatie verwijs ik u graag naar de website: 

www.cda.nl/tk2023 

Tijdens onze laatste ledenvergadering is Lieuwe Cnossen uit Hoevelaken 

benoemd tot bestuurslid van onze afdeling. Wij kijken uit naar een goede en 

plezierige samenwerking. 

Onze raadsfractie informeert u in deze nieuwsbrief over de asielopvang in 

Hoevelaken, de behoeftebepaling voor de buitensportaccommodaties en de 

herziening van de starterslening. 

Met vriendelijke groet,    

Joop van Ruler 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 
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Asielopvang Hoevelaken 

Zoals velen van jullie hebben meegekregen, is er de afgelopen tijd veel te doen 

geweest over asielopvang in Hoevelaken. 

 

In oktober is uiteindelijk besloten om de asielopvang in Hoevelaken niet door te 

laten gaan. Als CDA hebben wij met betrekking tot de opvang van asielzoekers 

in onze gemeente altijd een consistente lijn gehanteerd: Het CDA voelt vanuit 

solidariteit en naastenliefde de verantwoordelijkheid om als gemeente 

http://www.cda.nl/tk2023


 

asielzoekers op te vangen. Maar om opvang te laten slagen moet dit wel 

gebeuren onder de juiste voorwaarden, met een goed proces waarin inwoners 

serieus genomen worden. 

 

Het CDA vindt dat het proces om te komen tot een noodopvang in Hoevelaken 

van begin af aan niet goed in elkaar zat: alle voorbereidingen, van de intentie 

om opvang te realiseren tot het gedetailleerd invullen van de plannen, waren 

achter gesloten deuren getroffen. 

 

Inwoners van Hoevelaken werden geconfronteerd met een gedetailleerd 

uitgewerkt plan, waarin alle relevante kaders al vast stonden. Dat is niet hoe het 

CDA vindt dat we in onze gemeente tot belangrijke besluiten moeten komen. 

 

Dit maakt ook dat het CDA de conclusie om met dit proces te stoppen op dit 

moment de enige juiste optie vindt. 

 

Wat het CDA betreft blijft het wel degelijk een verantwoordelijkheid van de 

gemeente om bij te dragen aan de opvang van asielzoekers. Daarnaast komt er 

simpelweg een Spreidingswet aan die opvang zal verplichten. 

 

Daarom heeft het CDA samen met de VVD en PRO21 een motie ingediend die 

oproept om met een nieuw voorstel te komen. Een voorstel voor een proces 

waarbij we zorgen dat we asielopvang in onze gemeente op een goede manier 

mogelijk maken. 

  

Matthias Blankesteijn 

CDA-fractievoorzitter 

 

  

  
 

 



 

Buitensportaccomodaties  

Afgelopen maand  vond in de commissievergadering de behandeling plaats van 

de Behoeftebepaling buitensportaccommodaties Nijkerk en het 

meerjareninvesteringsplan buitensport.  

 

Vanuit Hoevelaken waren TV Weldam en SC Hoevelaken als insprekers 

aanwezig om de behoefte vanuit de toekomstige groei van Hoevelaken onder 

de aandacht van de gemeenteraad te brengen. 

 

Daarna werd het raadsvoorstel in de commissie besproken. Duidelijk is dat er 

op dit moment vooral in Nijkerkerveen dringende behoefte is aan extra 

capaciteit voor zowel voetbal als de vervanging van De Baggelaar.  Het college 

stelt voor om deze twee zaken in het locatieonderzoek samen te voegen. 

 

Ik heb in de commissie aangegeven dat er snel duidelijkheid moet komen over 

de locaties en dat het samenvoegen van beide projecten in een 

locatieonderzoek niet moet leiden tot onnodige vertragingen om zowel een 

nieuwe Baggelaar als een extra voetbalveld te realiseren. 

  

Rik Meijer 

CDA-raadslid 

 

  
 

 

 

 

 

 



 

Herziening starterslening 

Een van de redenen dat ik de politiek in ben gegaan is omdat ik vind dat starters 

ook een stem verdienen in de politiek. In mijn werk als raadslid ben ik vrijwel 

dagelijks bezig met de woningmarkt en het zoeken naar verbeteringen van 

starters op de woningmarkt.   

 

Daarom ben ik ook erg blij met de nieuwe herziening van de starterslening, 

waarbij een aantal drempels, die ervoor zorgden dat weinig starters in 

aanmerking kwamen voor de starterslening, zijn weggehaald. Dit betekent dat 

er nu ook echt weer gebruik gemaakt kan worden van dit broodnodige steuntje 

in de rug. 

 

Daarnaast ben ik blij dat een aantal eisen wel blijft staan, waaronder de 

'bindingseis'. Die zorgt ervoor dat alleen starters met een binding met Nijkerk in 

aanmerking komen. Zo helpen we echt onze eigen inwoners! 

 

Wij zijn als CDA-fractie veel bezig met het bedenken van creatieve oplossingen 

voor het verbeteren van de situatie op de woningmarkt. Mocht je nog creatieve 

ideeën hebben dan ga ik graag met je in gesprek! 

 

Lukas Rakhorst 

CDA-raadslid 

 
  

 


